
Uznesenie a hlasovanie Rady SPF
č. SPF/2024/R/U37/P

Rada SPF schvaľuje návrh rozpočtu SPF na rok 2024 podľa priloženého
návrhu a poveruje prezidenta SPF predložiť tento na Riadnu Konferenciu SPF
dňa 29.4.2024

Úloha z rozhodnutia:
Rada SPF poveruje prezidenta SPF predložiť návrh rozpočtu na Riadnu
Konferenciu SPF dňa 29.4.2024 na schválenie delegátom.
Termín: bez zbytočného odkladu
Zodpovedný: Mgr. Ivan Šulek

Zápis o hlasovaní
pri rozhodovaní Rady SPF

formou písomného hlasovania

Pozícia v orgáne SPF Meno, Priezvisko
Súhlas/Nesúhlas/

Zdržal sa/Nehlasoval

Prezident SPF Ivan Šulek Súhlas/17.04.2024

Člen pre plávanie nad 2 tis. členov Dagmar Krausová Súhlas/17.04.2024

Člen pre ekonomiku Ľubica Pšenková Súhlas/17.04.2024

Viceprezident pre plávanie ukončila činnosť -

Viceprezident pre diaľkové plávanie Miroslava Dubčáková Zdržala sa/18.04.2024

Viceprezident pre synchr. plávanie Veronika Strapeková Súhlas/17.04.2024

Viceprezident pre vodné pólo Štefan Šmihuľa Súhlas/17.04.2024

Zástupca športovcov Martina Moravcová Valko Súhlas/17.04.2024

Člen pre legislatívu a právo Lucia Mokrá Súhlas/17.04.2024

Odlišné stanovisko člena orgánu SPF, ktorý nesúhlasil s prijatým/schváleným
rozhodnutím alebo s jeho odôvodnením, ak o to požiadal : Kapitola 11 s navýšením na
20% pripravila diaľkoplavcov minulý rok a aj tento o nemalé financie v sekcii.
Ani kluby, ktoré sa venujú aj diaľkoplavcom tým nič nezískajú čo nie je pre
tento šport motiváciou - majú napr. vyššie náklady na prenájmy dráh aj na
trénerov pre časovú náročnosť tréningov počas celého roka a v lete, keď
väčšina klubov netrénuje, klubom s diaľkoplavcami vznikajú ďalšie náklady
na prenájom dráh, keďže okrem otvorenej vody majú tréningy aj v bazéne -
teda podpora od nás žiadna.

S takýmto nastavením rozpočtu sa zo strany sekcie DP nedá súhlasiť, ako som
opakovane upozorňovala.

Uznesenie č. SPF/2024/R/U37/P bolo s c h v á l e n é.



V Bratislave, dňa 18.04.2024 Mgr. Ivan Šulek
prezident SPF, v.r.


